
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 13/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 378/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή αιτήματος του Γεν. 
Νοσοκομείου Βέροιας για ενταφιασμό 
ιατρικών αποβλήτων στο Δημοτικό 
Κοιμητήριο. 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 26-6-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Δ. Δάσκαλος Μ. Σουμελίδης Σ. Διαμαντής 
2. Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Β. Γιαννουλάκης Σ. Κρομμύδας 
4. Π. Παυλίδης Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος    
6. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. 
Σοφιανίδης, Σ. Διαμαντής, Η. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 363/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Μ. Τρανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 364/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ε. Γουναράς. 

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 
22. Ι. Καλαϊτζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 365/2008 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 367/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.375/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

23. Γ. Ορφανίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-6-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Μιχαήλ Σουμελίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αρ. πρωτ. 4937/12-5-08 αίτησή του (συνημμένο 
έγγραφο 1) ο Διοικητής του Γενικού Νοσοκομείου Βεροίας ζήτησε να ενταφιάζονται 
στο Δημοτικό Κοιμητήριο ανθρώπινα μέλη, ιστοί και όργανα, που προκύπτουν ως 
απόβλητα από τα χειρουργεία και να χορηγείται σχετική βεβαίωση από το 
Κοιμητήριο. 

Σύμφωνα με την Κ.Υ.Α. Η.Π.37591/2031/30-9-03 (ΦΕΚ 1419/Β΄/1-10-03) 
«Μέτρα & όροι για τη διαχείριση ιατρικών αποβλήτων από υγειονομικές μονάδες» 
(συνημμένο έγγραφο 2) τα ανθρώπινα μέλη & όργανα αποτελούν Επικίνδυνα Ιατρικά 
Απόβλητα (Ε.Ι.Α.) και χαρακτηρίζονται ως μολυσματικά και τοξικά και η 
ενδεδειγμένη μέθοδος διαχείρισής τους είναι η αποτέφρωση σε ειδικούς κλιβάνους. 
Το πρόβλημα που τίθεται είναι ότι τέτοιος κλίβανος υπάρχει και λειτουργεί μόνο στις 
εγκαταστάσεις του Ενιαίου Συνδέσμου Δήμων & Κοινοτήτων Νομού Αττικής 
(Ε.Σ.Δ.Κ.Ν.Α.) στα Άνω Λιόσια.  

Στο άρθ. 12 παρ. 2 της ανωτέρω Κ.Υ.Α. αναφέρεται επίσης ότι «2.Απαγορεύεται 
η επεξεργασία ΕΙΑ σε εγκαταστάσεις που δεν πληρούν τις ελάχιστες προδιαγραφές που 
προβλέπονται στις διατάξεις της παρούσας απόφασης με την επιφύλαξη της εξαίρεσης του 
ενταφιασμού των ανθρώπινων μελών. Η τελευταία θα αποδεικνύεται με σχετική βεβαίωση του 
νεκροταφείου όπου έγινε η ταφή.».  

Αποσκοπώντας στην πληρέστερη διερεύνηση της νομιμότητας και της 
δυνατότητας ικανοποίησης ή όχι του υποβληθέντος αιτήματος, επικοινωνήσαμε με το 
Τμήμα Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων του Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. και λάβαμε την εξής 
απάντηση : Ενδείκνυται η αποτέφρωση. Για ενταφιασμό να δεχτούμε ανθρώπινα μέλη μόνο 
εφ’ όσον το νοσοκομείο βεβαιώσει για το κάθε μέλος ότι είναι απαλλαγμένο από παθογόνους 
μικροοργανισμούς. Διαφορετικά θα πρέπει υποχρεωτικά να αποτεφρωθούν. ΠΡΟΣΟΧΗ! Όλη 
η διαδικασία δεν πρέπει να ξεπερνά τις 5 μέρες. Μας έστειλαν επίσης μέσω 
τηλεομοιοτυπίας (fax) πίνακα των αδειοδοτημένων ιδιωτικών εταιρειών που 
δραστηριοποιούνται σ’ αυτό το αντικείμενο (συνημμένο έγγραφο 3). 

Ως εκ τούτων, το Γ. Νοσοκομείο Βεροίας μπορεί είτε να απευθυνθεί σε μια από 
τις εταιρείες που έχουν άδεια από το ΥΠΕΧΩΔΕ [βλπ συνημμένα το από 13-3-08 
μήνυμα τηλεομοιοτυπίας από το Τμήμα Διαχείρισης Αποβλήτων του Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε., 
με συνημμένο πίνακα εταιρειών που είναι αδειοδοτημένες για διαπεριφερειακή 
μεταφορά των επικίνδυνων ιατρικών αποβλήτων μολυσματικού χαρακτήρα 
(συνημμένο έγγραφο 3) ] ώστε να μεταφερθούν τα εν λόγω απόβλητα στις 
εγκαταστάσεις του αποτεφρωτικού κλιβάνου του Ε.Σ.Δ.Κ.Ν.Αττικής και να 
αποτεφρωθούν, όπως προβλέπεται από την ισχύουσα νομοθεσία, είτε να τα 
παραδώσει για ενταφιασμό στο Δημοτικό Κοιμητήριο. 

Σύμφωνα με την από 29-5-08 γνωμοδότησή του (συνημμένο έγγραφο 4), ο 
Νομικός Σύμβουλος του Δήμου θεωρεί ότι, κατά τις κείμενες διατάξεις, σκοπός της 
διαχείρισης των ιατρικών αποβλήτων είναι να καταστούν αυτά αβλαβή για τη 
δημόσια υγεία και το περιβάλλον και ότι η συλλογή – αποθήκευση – μεταφορά – 
επεξεργασία – διάθεσή τους, με την προβλεπόμενη διαδικασία, είναι ευθύνη του 
κατόχου τους. Ακόμη, οι ιστοί και τα όργανα του ανθρώπινου σώματος 
χαρακτηρίζονται ως επικίνδυνα ιατρικά απόβλητα αμιγώς μολυσματικού χαρακτήρα, 
στα οποία πρέπει να εφαρμόζεται η μέθοδος της αποτέφρωσης. Επειδή όμως ο 
συντάκτης της ΚΥΑ προφανώς γνωρίζει την πραγματικότητα (στον ελλαδικό χώρο 
υπάρχει μόνον ένας αποτεφρωτικός κλίβανος στην περιοχή της Αττικής – Άνω 



Λιόσια), όρισε στην παρ. 2 του άρθ. 12 ότι απαγορεύεται η επεξεργασία ΕΙΑ σε 
εγκαταστάσεις που δεν πληρούν τις ελάχιστες προδιαγραφές που προβλέπονται στις 
διατάξεις της απόφασης αυτής, με την επιφύλαξη της εξαίρεσης του ενταφιασμού των 
ανθρώπινων μελών, που θα αποδεικνύεται με σχετική βεβαίωση του νεκροταφείου 
όπου έγινε η ταφή. Έτσι, με τη διάταξη αυτή και ειδικά και μόνο για τα ανθρώπινα 
μέλη, επετράπη ο ενταφιασμός τους σε νεκροταφεία, ο οποίος θα αποδεικνύεται με τη 
χορήγηση σχετικής βεβαίωσης του νεκροταφείου της ταφής. 

Αλλά και για τον ενταφιασμό ανθρωπίνων μελών στο νεκροταφείο θα πρέπει να 
τηρηθεί κάποια διαδικασία, η οποία - κατά τη γνώμη του Νομικού Συμβούλου πάντα 
– θα είναι η ακόλουθη:  

 Η ευθύνη της συλλογής, αποθήκευσης, μεταφοράς και παράδοσης των προς 
ταφή ανθρωπίνων μελών ανήκει αποκλειστικά και μόνον στο Γ. Νοσοκομείο 
Βεροίας. 

 Η παράδοσή τους για ταφή θα γίνεται στον αρμόδιο υπάλληλο του δημοτικού 
νεκροταφείου Βεροίας, αφού πρώτα καταβληθούν τα δικαιώματα ταφής, που 
καθορίζονται από το σχετικό κανονισμό (το σχετικό περί της καταβολής 
αυτής αποδεικτικό θα επιδεικνύεται στον υπάλληλο του νεκροταφείου κατά 
την παράδοση). 

 Κατά τη στιγμή της παράδοσης, θα εγχειρίζεται στον αρμόδιο υπάλληλο του 
νεκροταφείου Βεροίας έγγραφο του νοσοκομείου, στο οποίο θα αναφέρονται 
λεπτομερώς οι ποσότητες που παραδίδονται (προφανώς το νοσοκομείο τηρεί 
αρχείο των ατόμων, από τα οποία αφαιρέθηκαν τα προς ταφή μέλη) και θα 
υπογράφεται από τους ενεργούντες την παράδοση και την παραλαβή. Το 
έγγραφο αυτό θα συνοδεύεται υποχρεωτικά από βεβαίωση του αρμοδίου 
τμήματος του νοσοκομείου ότι οι ποσότητες αυτές είναι ανθρώπινα μέλη, 
απαλλαγμένα από παθογόνους μικροοργανισμούς και ότι χρήζουν ταφής. Σε 
περίπτωση που τέτοια βεβαίωση δεν χορηγείται, τότε θα πρέπει να μη γίνεται 
παραλαβή προς ταφή, αλλά να κινείται από το νοσοκομείο η διαδικασία 
αποτέφρωσης. 

 Προς απόδειξη του ενταφιασμού πρέπει να χορηγείται σχετική περί τούτου 
βεβαίωση του νεκροταφείου. 

Έχοντας υπόψη τα προεκτεθέντα, καθώς και τα διαλαμβανόμενα στα 
συνημμένα έγγραφα, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει α)για την 
αποδοχή ή μη του αιτήματος του Γενικού Νοσοκομείου Βεροίας για παραλαβή προς 
ενταφιασμό στο Δημοτικό Κοιμητήριο Βεροίας ανθρώπινων μελών, ιστών και 
οργάνων που προκύπτουν ως απόβλητα από τα χειρουργεία και β)για τον καθορισμό 
των όρων και των προϋποθέσεων, βάσει των οποίων θα υλοποιείται η διαδικασία 
αυτή. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χατζηαθανασίου:  Το νοσοκομείο κύριοι συνάδελφοι είναι δικό μας, 

οφείλουμε να το εξυπηρετήσουμε και βεβαίως με τις αναγκαίες νόμιμες 
προϋποθέσεις, όπως δηλαδή καθορίζεται με την απόφαση και τη θέση του 
ΥΠΕΧΩΔΕ, που λέει ότι για τον ενταφιασμό ανθρωπίνων μελών πρέπει να υπάρχει 
βεβαίωση ότι είναι απαλλαγμένα από παθογόνους μικροοργανισμούς. Άρα μπορούμε 
να τα δεχθούμε εφόσον συνοδεύεται από μία βεβαίωση του νοσοκομείου ότι είναι 
απαλλαγμένα από παθογόνους μικροοργανισμούς. Αν έχουμε χώρους βεβαίως και 
πρέπει να εξυπηρετήσουμε το νοσοκομείο γιατί είναι πρωτόγονες και τριτοκοσμικές 
οι καταστάσεις και δεν θα αναφερθώ τι γινόταν στο παρελθόν. Πριν από πολλά πολλά 
χρόνια έκαιγαν στην πλαγιά του νοσοκομείου τα ακρωτηριασμένα μέλη. Αν 
χρειάζεται να προσφέρουμε μία συνδρομή για να βελτιώσουμε την κατάσταση μέχρι 



να αποκτηθεί αποτεφρωτικός κλίβανος, πρέπει να δεχθούμε το αίτημα του 
Νοσοκομείου. Αν θέλετε κα Δήμαρχε να συζητήσουμε λίγο παραπέρα το σημείο για 
τους παθογόνους μικροοργανισμούς, δυστυχώς οι νεκροί μας όταν θάβονται βρίθουν 
παθογόνων μικροοργανισμών και η περιοχή δεν είναι στείρα μικροβίων. Αυτό το 
πράγμα έχει να κάνει με μία πραγματικότητα που κανείς δεν σκύβει να τη δει για να 
δει ότι όλος ο υδροφόρος ορίζοντας και όχι μόνο έχει τεράστια προβλήματα από τη 
μικροβιοφορία των νεκρών. Ένα 24ωρο αν μείνει κανείς άταφος ξέρουμε τι 
συνοδεύει αυτόν τον νεκρό και το περιβάλλον τι εισπράττει από αυτό. Ισως πρέπει να 
ανοίξει μία συζήτηση για το πώς πρέπει να αντιμετωπίζονται πλέον οι νεκροί. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ο κ. Χατζηαθανασίου είναι γιατρός, κατέχει το αντικείμενο 

καλύτερα από τον καθένα κι έτσι με πολλή απλοϊκότητα και απλότητα μας 
εισηγήθηκε το θέμα ώστε να βοηθήσουμε το νοσοκομείο και να μη γίνεται αυτό που 
γινόταν στο παρελθόν και κακώς γινόταν. Αλλά να μην πάρουμε κι εμείς απόψε κε 
Πρόεδρε μία απόφαση που να λένε άλλοι αύριο μεθαύριο ότι κακώς την πήραμε. Κι 
επειδή με την δημόσια υγεία, εγώ που έχω άγνοια γι’ αυτό το θέμα δεν θέλω να παίζω 
και δεν ξέρω τους κινδύνους που μπορεί να διατρέξει, το νοσοκομείο είναι δημόσιο 
και πολλά χρήματα έχει το ελληνικό δημόσιο αρκεί να βρούμε την τέχνη να τα 
φέρουμε στην πόλη μας γιατί εμείς δεν είχαμε την τέχνη να φέρουμε χρήματα, να 
πάει στο καλό και να πηγαίνει εκεί κάτω στα Λιόσια να τα αποτεφρώνει και όχι στο 
κοιμητήριο της Βέροιας. 

Κάκαρης: Εγώ πέρα από την υγειονομική πλευρά του θέματος που ανέλυσε ο 
κ. Χ΄Αθανασίου, ο οποίος είναι και πολύ πιο ειδικός, έχω να επισημάνω το 
σημαντικότερο πρόβλημα που έχουμε στο δημοτικό κοιμητήριο, αυτό της έλλειψης 
χώρου. Νομίζω ότι πρέπει να λυθεί πρώτα αυτό το πρόβλημα και μετά να εξετάσουμε 
το αν μπορούμε να δεχθούμε αυτά τα απόβλητα. 

Χατζηαθανασίου:  Εγώ θα συμφωνήσω με την πρόταση του κ. Κάκαρη να 
απαντήσουμε στο νοσοκομείο ότι, εφόσον αποκτηθεί η δυνατότητα, ο δήμος είναι 
διαθέσιμος να εξυπηρετήσει και να βοηθήσει προς αυτή την κατεύθυνση το 
νοσοκομείο. Διαμορφώνω λοιπόν την πρόταση: Να δηλώσουμε ότι σήμερα δεν 
υπάρχει η δυνατότητα αυτή αλλά μόλις υπάρξει, είμαστε στη διάθεσή τους να τους 
εξυπηρετήσουμε. 

Σκουμπόπουλος: Γιατί να τα πάμε στο δημοτικό νεκροταφείο και να βάλουμε 
τον υπάλληλό μας εκεί σε κίνδυνο; Δίνουν βεβαιώσεις αλλά ξέρουμε πώς δίνονται 
απ’ όλους οι βεβαιώσεις. Να μπλεχτεί ο δήμος σε καμιά ιστορία και να τρέχουμε και 
να μη φτάνουμε; Όχι, δεν θα παίξουμε με αυτό το θέμα. Εγώ τουλάχιστον δεν θα το 
κάνω. 

Χατζηαθανασίου: Εμμένω στην πρότασή μου να εξυπηρετήσουμε το 
νοσοκομείο όταν θα έχουμε τη δυνατότητα αυτή και σύμφωνα πάντα με τους όρους 
και τις προϋποθέσεις που ορίζει η Κοινή Υπουργική Απόφαση. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου να 
μην αποδεχθούμε σε καμία περίπτωση το αίτημα του Νοσοκομείου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι:  
Π. Παυλίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του αντιδημάρχου κ. Μ. 
Σουμελίδη, όπως συμπληρώθηκε από τον κ. Τ. Χατζηαθανασίου, να εξυπηρετούμε το 
νοσοκομείο εφόσον υπάρχει η ανάλογη δυνατότητα;  

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 



Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Α. Παπαστεργίου, 
Γ. Κάκαρης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτρος. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 26-6-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μ. Σουμελίδη. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 4937/12-5-2008 έγγραφο του Γενικού Νοσοκομείου Βέροιας. 
3.- Την από 29-5-2008 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και αυτές της αριθ. 
Η.Π.37591/2031/30-9-03 Κ.Υ.Α. (Φ.Ε.Κ. 1419/Β΄/1-10-2003). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αποδέχεται το από 12-5-2008 αίτημα του Γενικού Νοσοκομείου Βέροιας για 
ενταφιασμό ιατρικών αποβλήτων του στο Δημοτικό Κοιμητήριο Βέροιας, σύμφωνα 
με τους όρους και τις προϋποθέσεις που ορίζει η αριθ. Η.Π.37591/2031/30-9-03 
Κοινή Υπουργική Απόφαση των Υπουργών Οικονομίας & Οικονομικών, ΕΣ.Δ.Δ.Α. 
και ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. και εφόσον υπάρχει στο παραπάνω κοιμητήριο διαθέσιμος χώρος για 
τον ενταφιασμό των εν λόγω αποβλήτων. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  378 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος 
 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 
 Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-7-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 


